
PROTOKÓŁ Nr V/24 Z Sesji Rady Gminy
Ciechanów w dniu 23 lipca 2024 roku w lokalu
Urzędu Gminy Ciechanów.
PROTOKÓŁ Nr V/24
Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 23 lipca 2024 roku w lokalu Urzędu Gminy Ciechanów.

W Sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15 radnych.
Ponadto udział w Sesji wzięli:
1. Pan Stefan Pawłowski – Wójt Gminy
2. Pani Iwona Sapkowska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gumowie
3. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy
4. Pani Iwona Łukaszewska – Kierownik GOPS
5. Pani Malwina Kiersikowska – Adwokat

Przebieg obrad:
Obrady otworzył Pan Karol Makijonko – Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów. Powitał wszystkich
obecnych oraz stwierdził quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.
Radna Katarzyna Kaliszewska wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały:
- w sprawie przekazania według właściwości,
Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad wraz z proponowanymi zmianami.
Za – 10
Przeciw – 1
Wstrzymał się - 1
Radni przyjęli porządek obrad wraz z proponowanymi zmianami:
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wnioski i uwagi do protokołów z poprzednich Sesji.
3. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.
4. Wypowiedzi radnych gminy.
5. Wypowiedzi i zapytania sołtysów.
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ciechanów
nieruchomości gruntowej w miejscowości Rydzewo.
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chruszczewo
9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości
12.  Wolne wnioski i zapytania.
13.  Odpowiedzi na pytania i wnioski.
14.   Zamknięcie obrad.

Ad. 2 Wnioski i uwagi do protokołu z poprzedniej Sesji.
Brak.
Radna Małgorzata Czarnecka przybyła na obrady.
Głos zabrał Wójt Gminy Ciechanów Stefan Pawłowski. Podziękował w imieniu własnym i Radnych Gminy
Ciechanów sponsorom i osobom, które wspomogły w realizacji Pikniku Senioralnego. Wspólnie z Panią
Iwoną Łukaszewską kierownikiem GOPSU ,Panią Anetą Maruszewską kierownikiem Klubu Senior w
Gumowie i Przewodniczącym Rady Gminy Ciechanów wręczyli pamiątkowe statuetki i podziękowania
osobom , które pomogły w realizacji tego pikniku.
Poinformował również, że  został rozstrzygnięty konkurs na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Gumowie –



na powyższe stanowisko została powołana Pani Iwona Sapkowska, swoją funkcję rozpocznie 01.09.2024 r.
Głos zabrała Pani Iwona Sapkowska, podziękowała Panu Wójtowi za wsparcie i liczy na dalszą owocną
współpracę z organem prowadzącym.
Ad.3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.
- grupa dzieci z gminy Ciechanów wyjechała na kolonie do Zakopanego. Organizacją wyjazdu zajmowali
się pracownicy GOPS wraz z szkołami z terenu naszej gminy. Pan Wójt życzył  dzieciom wielu wrażeń i
miłego wypoczynku i bezpiecznego powrotu.
- w dniu 26 czerwca w Gospodarstwie Agroturystycznym, U Mirusia ‘’ w Babach, odbył się ,,Piknik
Senioralny’’. Organizatorem był GOPS wraz z Klubem Senior+ z Gumowa. Pan Wójt podziękował 
wszystkim sponsorom i osobom zaangażowanym za pomoc w sprawnym przeprowadzeniu pikniku,
podziękował radnym za obecność na pikniku.
- Wójt zaprosił na obchody 1 sierpnia mieszkańców gminy Ciechanów. Piknik Patriotyczny z oddaniem
hołdu Bohaterom w godzinę ,,W” , występu zespołu Wyspy Dobrej Nadziei oraz Konkurs Najpiękniejszy
Tort Patriotyczny.
- Pan Wójt powiedział, że został rozstrzygnięty konkurs na Dyrektora szkoły w Gumowie i pogratulował
Pani Iwonie Sapkowskiej ponownego wyboru i życzył Pani Dyrektor i Sobie owocnej współpracy.
- poinformował, że została podpisana umowa na Wykonanie projektu planu ogólnego Gminy Ciechanów.
Kwota za sporządzenie projektu to 145 tys. zł.  Zaprosił mieszkańców do składania wniosków stosowne
informacje są na stronach urzędu gminy i ogłoszeniach.
- przedstawił również, że została podpisana umowa na wykonanie otworu studziennego nr 2a oraz na
likwidację otworu studziennego nr 2 na terenie gminnego ujęcia wód podziemnych w miejscowości
Chotum.
- wymienił, że kolejna umowa na opracowanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej dla zadania pn.
Budowa sieci wodociągowej i sieci kanalizacyjnej na terenie gminy Ciechanów, łącznie 13 zadań, min.
Kownaty Żędowe, Nużewo, Ropele, Mieszki Różki Niechodzin, Kargoszyn, Ujazdówek. Wartość umowy to
181 425 zł.
- Wójt powiedział, że dokumentacja jest już gotowa i będziemy mogli przystąpić do przygotowania
zapytania ofertowego na projekt chodnika w m. Niestum ul. Polna – dokumentacja, jak również umowa na
sporządzenie projektu i niezbędnej dokumentacji na place zabaw w m. Ujazdówek i Rzeczki w ramach
zadania, Zakup i wyposażenie placów zabaw dla miejscowości Ujazdówek i Rzeczki. Są to zadania w
ramach dofinansowania z MIAS.
- kolejna umowa to na wykonawstwo zadanie, budowa, rozbudowa i modernizacja infrastruktury sieci
wodociągowej i kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Ciechanów. Wartość podpisanej umowy to kwota 1
983 955,36. umowa dotyczy 11 zadań.  
- Pan Wójt poinformował, że ogłoszony został przetarg na zakup samochodu osobowego w ramach
programu, Mazowsze bez Smogu’’, kwota dofinansowania to 150 tys. zł, pozostała kwota środki własne.
Przy zakupie istotny był wymóg, że musi to być samochód ekologiczny tz. elektryczny lub hybryda, ale
nie klasyczna tylko taka z doładowanie ,,Plug-in’’.
- Wójt wymienił, że ogłoszony jest przetarg na przebudowę drogi Nużewo- Bielin, termin zakończenia
przyjmowania ofert 5.08.2024.
- nadmienił, że  w najbliższy terminie planowane są przetargi na oświetlenie uliczne min z FS, na dowóz
dzieci do szkół, na przebudowę drogi Przążewo – Niestum, modernizacja świetlicy w Chruszczewie, na
projekt, Błękitny Niestum’’.
- trwa przebudowa budynku garażowego OSP w Modle. Prace przebiegają zgodnie z harmonogramem,
planowane zakończenie prac końcówka roku. Również prace przy przebudowie ulicy Chruszczewskiej
nabierają tempa, szczególnie w momencie możliwości wejścia przez wykonawcę prac na teren tych
działek, które będą udostępnione po zbiorach. W najbliższym czasie również rozpocznie się remont drogi
w Kanigówku.
Ad. 4 Wypowiedzi radnych gminy.
Radna Olga Grzelak Laskowska zwróciła się o montaż barierki przy szkole w Goryszach.
Radna Iwona Muczyńska zwróciła się z pytaniem odnośnie świetlicy w Rykaczewie.
Radny Kamil Studniak zwrócił się z prośbą o pilną interwencję drogi gruntowej w miejscowości Nowa Wieś.
Radny Sebastian Kania podziękował panu Wójtowi i pracownikom za naprawę ulicy Słonecznej



jednocześnie poprosił o uregulowanie poboczy na ul. Długiej w Gąskach. Zapytał się również o sprawę
kanalizacji w Gąskach czy wpłynął już projekt i wspomniał  o świetlicy w Gąskach czy będą kontynuowane
prace.
Pani Radna Małgorzata Czarnecka zwróciła się z pytaniem na temat spotkania odnośnie drogi Nużewo –
Bielin i niewyłączania oświetlenia ulicznego na noc.
Pan Radny Waldemar Chodkowski odniósł się do przystąpienia planu ogólnego Gminy Ciechanów wraz z
prognozą odziaływania na środowisko wiąże to z potrzebą konsultacji społecznej ze wszystkimi
sołectwami naszej gminy. Nadmienił, że mieszkańcy naszej gminy którzy są zainteresowani powinni takie
wnioski składać. Następnie zwrócił uwagę na zły stan techniczny dróg gminnych we wsi Rutki Begny,
Rutki Marszewice a także drogi Gorysze – Rutki Begny w związku z powyższym złożył wniosek o
wykonanie przedsięwzięcia inwestycyjnego  oraz remontowego.
Ad. 5 Wypowiedzi i zapytania sołtysów
Sołtys Sławomir Rudnicki zwrócił się z pytaniem czy została podjęta decyzja dotycząca oświetlenia
ulicznego nocą w naszych sołectwach.
Ad. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.
Pani Sylwia Brzozowska – Rutkowska przedstawiła ww. projekt uchwały, który był również omawiany na
posiedzeniach Komisji.
Radny Sebastian Kania zwrócił się z pytaniem czy związku z ustanowieniem tych pomników przyrody
gmina będzie ponosiła koszty ?
Pani Sylwia Brzozowska – Rutkowska odpowiedziała, że tak samo jak innymi drzewami na terenie naszej
gminy
Radny Sebastian Kania  czyli będzie to wpływało na budżet naszej gminy?
Pani Sylwia Brzozowska – Rutkowska odpowiedziała tak.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia
pomników przyrody.
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ciechanów
nieruchomości gruntowej w miejscowości Rydzewo.
Pani Bogumiła Gołębiowska  przedstawiła ww. projekt uchwały, który był również omawiany na
posiedzeniach Komisji.  Poinformowała, że jest to działka rolna nr 328/32 jest niezabudowana należy do
osoby prywatnej i jest w bezpośrednim kontakcie z boiskiem.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody
na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ciechanów nieruchomości gruntowej w miejscowości Rydzewo.
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chruszczewo.
Pani Bogumiła Gołębiowska  przedstawiła ww. projekt uchwały, który był również omawiany na
posiedzeniach Komisji. Poinformowała, że jest do droga wewnętrzna i że mieszkańcy wystąpili z
wnioskiem na nadanie nazwy ulicy Wiśniowej.
Za – 12
Nie oddał głosu -1
Radny Waldemar Chodkowski opuścił obrady.
Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów. Poinformowała, że analiza nie uległa zmianie na dzień 23.07.2024 plan budżetu wynosi
68.819.155,26zł wydatków 74.899.155,26zł. Wieloletnia Prognoza Finansowa składa się z przedsięwzięć
,który limit na 2024 przyjmuje się kwotą 28.918.554,44zł w rozbiciu na wydatki bieżące 6.969.580,00zł i
majątkowe 21.948.974,44zł . W ramach przedsięwzięć wydatków bieżących wprowadza się rozszerzenie
zadania ubezpieczenia mienia gminy i ochrona mienia komunalnego do roku 2026 łączny limit wydatków
780.000.00zł. Po stronie wydatków majątkowych wprowadza się zadanie opracowanie gminnego
programu rewitalizacji w łącznej kwocie 100.000,00zł. W ramach wydatków dokonuje się zmniejszenia
planu wydatków zadania ”Rozbudowa drogi Niestum- Przążewo” o kwotę 2.500.490,00zł zostaje
przesunięta na 2026 rok łączna kwota zadania 4.999.781,27zł. Przychody budżetu 8.000.000,00zł,
rozchody w wysokości 1.920.000,00zł.
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów ogłosił przerwę.
Wznowienie obrad.



Radny Waldemar Chodkowski przybył na obrady.
Glosowanie
Za – 12
Wstrzymał się - 1

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na
rok 2024 który był również omawiany na posiedzeniach Komisji. Poinformowała, że zmiany dotyczą błędu
pisarskiego typu zakup traktora do miejscowości Rutki – Marszewice a  Ujazdówek, ponadto skorygowany
został brak zakupu kosiarki zmiany w funduszu sołeckim w Gąskach i uzupełnione nazewnictwo w dziale
oświaty i wychowania.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale
budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Katarzyna Kaliszewska przedstawiła projekt ww.
uchwały. Jednocześnie poinformowała ,że uchwała jest zasadna.
Za – 10
Wstrzymało się - 3
Ad. 12 Wolne wnioski i zapytania.
Radny Artur Frączkowski zapytał, czy gmina podjęła już decyzję o opłacie planistycznej po przystąpieniu
do planu ogólnego?
Radna Magdalena Trzaska zwróciła się z prośbą odnośnie wiat przystankowych przy ul. Osiedlowej i
Wierzbowej w sołectwie Kargoszyn i przekazała interpelacje Przewodniczącemu Rady Gminy Ciechanów.
Radny Sebastian Kania zadał pytanie odnośnie zakupu działki w pobliżu OSP Gąski i na jakim etapie jest
zakup.
Ad. 13 Odpowiedzi na pytania i wnioski.
Wójt odniósł się do pytań
- sprawa zakazu wjazdu przy szkole została zlecona.
- Odnośnie świetlicy w Rykaczewie przystąpimy do tych projektów w przyszłym roku z uwagi na liczne
inwestycje.
Odnośnie pytania Radnego Kamila Studniak Pan Wójt poprosił o spotkanie po sesji.
Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Radnego   Sebastiana Kania – jeśli chodzi o pobocze na ulicy Długiej
to rozwiążemy problem a jeśli chodzi o kanalizację to jest na ukończeniu i pod koniec trzeciego kwartału
powinien być ogłoszony przetarg.
Odnośnie oświetlenia na terenie naszej gminy to trzeba się nad tym zastanowić tym bardziej że został
złożony wniosek przez Radnego Sebastiana Kanię o przeprowadzeniu audytu wewnętrznego w celu
ustalenia ilości lamp gminny i lamp Energii.
Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Radnego  Artura Frączkowskiego, że to nie Gmina ustala wysokość
opłat tylko Rada Gminy.
Ad.14 Zamknięcie Sesji.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za przybycie i zamknął V Sesję Rady Gminy
Ciechanów.

Protokołowała                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Monika Staniszewska                                                                               Karol Makijonko

 


